

Met dit nummer luidt het Belgisch Militair Tijdschrift (BMT) zijn 15e jaargang in.

Zoals generaal Charles-Henri Delcour, de toenmalige CHOD, in december 2010 schreef, zou het tijdschrift alleen maar belang hebben indien het onderwerpen aansnijdt die pertinent zijn omwille van hun actualiteitswaarde, van hun vernieuwende karakter door de voorgestelde concepten of oplossingen, of omwille van de nieuwe problemen die besproken worden. We durven vandaag te zeggen dat onze auteurs, doorheen ruim 4000 pagina's en 340 artikelen, die uitdaging zijn aangegaan. We willen hen hiervoor feliciteren en bedanken, en moedigen hun collega's aan om hun voorbeeld te volgen.

De laatste twee stichtende leden van de redactieraad aan wie de CHOD deze taak toevertrouwde, divisieadmiraal b.d. Jacques Rosiers en brigadegeneraal van het vliegwezen b.d. Jo Coelmont, zijn op welverdiende rust gegaan als senior fellows na de publicatie van het vorige nummer, editie 28. We wensen hier de dank van alle teamleden uit te drukken voor hun toewijding door de jaren heen.

Het zal u niet ontgaan zijn dat nummer 29 een facelift heeft ondergaan: de nieuwe vormgeving van het binnen- en buitenwerk markeert deze verjaardag en is een voorbeeld van de vastberadenheid van het BMT om dynamisch en innovatief te blijven. Het eerste nummer had bovendien als titel "Transformatie", en het artikel dat in dit nummer "in de kijker" staat is een interview met ACOS Transformatie over de nieuwe capaciteiten: dit toont wel aan, voor zover dit nog nodig was, dat Defensie voortdurend evolueert, zich bewust blijft van haar rijkdom, haar menselijk kapitaal, en gericht is op vooruitgang – de sleutel tot haar toekomst – om zich aan te passen aan de wereld en haar missie te vervullen in dienst van de Natie.

Veel leesgenot,  
De redactieraad

Le présent numéro inaugure la 15<sup>e</sup> année de parution de la Revue militaire belge (RMB).

Voulue par le CHOD de l'époque, le général Charles-Henri Delcour, elle n'aurait d'intérêt – écrivait-il en décembre 2010 – que si elle aborde des sujets pertinents par leur actualité, par le caractère innovant des solutions ou des concepts présentés ou encore par la nouveauté des problèmes analysés. Nous osons écrire aujourd'hui qu'au fil de quelque 4 000 pages et 340 articles, nos auteurs ont relevé le défi. Nous les en félicitons, les en remercions et encourageons leurs collègues à suivre leur exemple.

Les deux derniers membres fondateurs du conseil de rédaction à qui le CHOD avait confié cette tâche, l'amiral de division e.r. Jacques Rosiers et le général de brigade d'aviation e.r. Jo Coelmont, ont quitté cette fonction après la parution du précédent numéro, l'édition 28. Qu'ils trouvent ici l'expression de la gratitude de tous les membres de l'équipe pour leur dévouement pendant toutes ces années.

Vous aurez constaté que ce numéro 29 a fait peau neuve : l'adoption d'un nouveau design intérieur et extérieur marque cet anniversaire et illustre la volonté de la RMB de rester dynamique et novatrice. En outre, le premier numéro s'intitulait « La transformation », et l'article « en gros plan » de la présente édition livre l'interview d'ACOS Transformation au sujet des capacités futures : tout ceci illustre à quel point, s'il en était besoin, la Défense est en perpétuelle évolution, continue d'être bien consciente de la richesse de son capital humain et reste branchée sur le progrès, clé de son avenir, pour s'adapter au monde et continuer à remplir sa mission au service de la Nation.

Bonne lecture,  
Le conseil de rédaction